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Jézus megjelenik Mária Magdolnának: „…észrevette, hogy ott áll Jézus, de nem tudta, hogy Jézus az.” 

Nagyon gyakori, hogy valami a szemünk előtt van, de nem fogjuk fel. 

Illik ide a szólás: „nem látja a fától az erdőt”. Ha valaki túlságosan az apró részletekre ügyel, pont 
emiatt nem látja, nem érti meg a dolog lényegét. Ne vesszünk el a részletekben, ne legyünk szőrszál-
hasogatók, ne akadékoskodjunk! – Könnyű azt mondani! – Tudom. Én rengeteget szoktam kérdezni, 
ez a munkám része. Sokszor a jó kérdés vezet el a megoldáshoz, és sok fontos kérdést magunknak is 
meg kell válaszolnunk. Nem ezek alól kell kibújni, hanem időnként el kell távolodni, és egy kicsit 
messzebbről tekinteni magunkat, egy helyzetet vagy egy problémát. Egyszerűen más perspektívából, 
más megközelítésből. Egy-egy lelkigyakorlat vagy egy jó, őszinte beszélgetés egy számomra fontos 
emberrel: ezek mind segítséget nyújthatnak. Új nézőpontot adhatnak, hogy ezáltal máshogy nézzek 
önmagamra. 

Istenem, segíts minket abban, hogy tudjunk kérdezni magunktól, tudjunk mélyre ásni, és tudjunk 
teret engedni más megközelítéseknek! Istenem, Te add, hogy lássuk az erdőt! Ámen. 
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